
Til sejlklubbens formand 

 

Iht. fremsendt dagsorden og vedtægterne stilles følgende medlemsforslag: 

 

1. Det foreslås, at bestyrelsen bemyndiges til at undersøge og indkøbe et elektrisk spil til optagning af 

kølbådene. Generelforsamlingen kan beslutte at fastsætte en foreløbig økonomisk ramme herfor. 

Motivation: Det er ofte problematisk at optage bådene og kræver mange deltagere for at kunne 

udføre det. Såfremt der ikke møder nok op, kan bådene ikke optages. 

2. Det foreslås, at klubbens nuværende TRISS både afhændes, og der for nettoprovenuet indkøbes en 

nyere kølbåd. Motivation: Bådene er i dårlig stand og bruges meget sjældent. Nyere kølbåd kunne 

evt. også tiltrække nye medlemmer. Kunne evt. annonceres lokalt, at klubben har nye faciliteter. 
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